

The new summer course information:

(A) In-person class

Courses	Date	Time	Location
Summer Camp	July 4 - 8	9:00 – 3:30 pm	Busy Buddies Indoor Playground*
	July 11 - 29	9:00 – 3:30 pm	Unionville Public School**
Level 8 Intensive Math \$470 (19 classes)	July 4 - 8	9:00 – 11:00 am	Office***
	July 11 - 28	9:00 – 11:00 am	Unionville Public School**
English Writing \$400 (19 classes)	July 4 - 8	11:00 – 12:00 pm	Office***
	July 11 - 28	11:00 – 12:00 pm	Unionville Public School**
Algebra 1 \$300 (9 classes)	July 4 - 8	12:30 – 2:00 pm	Office***
	July 11 - 14	12:30 – 2:00 pm	Unionville Public School**

* 114 Anderson Ave, Unit 4, Markham

** Address of Unionville PS: 300 Main Street, Unionville

*** Address of Office: 40 Vogell Rd. Unit 29, Richmond Hill

(B) Online Class

Courses	Date	Time	Tuition fee
Trigonometry 1	July 4 - 14	9:30 – 11:00 am	\$300 (9 classes)
Algebra 2	July 18 -28	9:30 – 11:00 am	\$300 (9 classes)
Geometry 1	July 18 -28	11:15– 12:45 pm	\$300 (9 classes)
Algebra 3	Aug 2 - 12	9:30 – 11:00 am	\$300 (9 classes)
Trigonometry 2	Aug 2 -12	11:15 – 12:45 pm	\$300 (9 classes)



基督教

AGAPE-CHARIS Learning Centre

主愛·主恩學校 www.AgapeLearning.com

暑期課程 (適合六年級或以上學生)

目的是讓學生能善用假期，進修最新的數學和英文寫作課程，又可溫故知新，為新學期奠下良好基礎。暑期每科都是由專科老師教導，課程也是精心設計，學生報讀必獲益良多，家長切勿失此良機！

Level 8 Intensive Math 是週六學校的全年課程。在本校就讀數學第七班而日校是六年級或以上的學生，若成績良好，要跳班(即升讀第九班)，可以在暑期報讀 Level 8 Intensive Math，四週內完成全年課程，成績良好，暑期後便可升讀第九班。編班試合格，新生也可報讀。

Algebra I 是代數初班，特為 Grade 6 或以上學生而設。

Algebra II 是代數中班，適合 Grade 8、Level 9 或以上學生。

Algebra III 是代數高班，適合 Grade 9 和 10 學生。

Trigonometry I 是三角初班，特為 Grade 8 和 9、Level 9 或以上學生而設。

Trigonometry II 是三角高班，是延續三角初班，適合 Grade 9 或 Level 10 學生。

Geometry I 是幾何初班，適合 Grade 6 或以上學生。

備註：Algebra I 和 Geometry I 是本校 Level 10 數學的先修課程
Algebra II 和 Trigonometry I 是本校 Level 11 數學的先修課程
Trigonometry I 和 II 是 Grade 10 數學的先修課程
Algebra III 是 Grade 10 和 11 數學的先修課程

English Writing 英文寫作班是教導學生如何發掘意念，組織意念，發展寫作形式、運用正確體裁，提高學生寫作技巧，文章流暢通順。

Unionville PS 暑期日營

適合 Grade 1 - 5 學生

目的是讓學生在悠長的假期中，可輕鬆愉快地渡過，一則可加強學習興趣和能力，二則可培養品格、孝親護友、合作精神，提高生活質素。

上午學習營 9:00am-12:00pm: 參考安省及各地課程，設計教材。每科一小時，由專科老師任教。

-英文 9:00am-10:00am: 目的是提高學生英語水平，無論在字詞運用、句子結構和文章理解等各方面比過往更進步。

-寫作 10:00am-11:00am: 目的是提高學生英語寫作技巧和過程，文章修飾等能力和讓學生探索不同的文章體裁。

-數學 11:00am-12:00pm: 目的是提高學生解難能力(problem solving)，使學生能運用不同數學技巧，解答各類數學難題，從而提高獨立思考和邏輯推理能力。

下午愉快生活營 12:30pm-3:30pm: 藉各樣活動如遊戲、體育、美術、音樂、奇妙科學、益智電影、歷史、聖經故事和參觀等培養學生高尚品格，群體合作精神、能過愉快和優質生活。

Summer Courses (for Grade 6 and up)

Our summer courses are two weeks or four weeks intensive program designed for students who want to make good use of their summer to build a solid foundation in Math or improve their English writing skills. All courses are taught by experienced teachers.

Level 8 Intensive Math is our Saturday School year course. Students are to finish the whole year program within four weeks. This is specially designed for students who have finished our Level 7 Math program and want to enroll to Level 9 in September. New students are welcome to enroll if they pass the entrance examination.

Algebra I is a beginner course in Algebra, designed for students in Grade 6 & up. It will cover part of our Level 9 and 10 content.

Algebra II is suitable for students in Grade 8 or Level 9 & up. It will cover part of our Level 10 and 11 content.

Algebra III is an advanced course designed for Grade 9 & 10 students. It will cover part of our Level 11 and 12 content.

Trigonometry I is a beginner course in Trigonometry, suitable for Grade 8 & 9 or Level 9 & up students. It will cover part of our Level 10 content.

Trigonometry II is a continuation of Trigonometry I for Grade 9 or Level 10 students. It will cover part of our Level 11 and 12 content.

Geometry I is a condensed course in Geometry designed for Grade 6 and up students. It will cover part of our Level 9 content.

*Remark: Algebra I and Geometry I are preparation courses for our Level 10 Math.
Algebra II and Trigonometry I are preparation courses for our Level 11 Math.
Trigonometry I & II are preparation courses for Grade 10 Math.
Algebra III is a preparation course for Grade 10 & 11 Math.*

English Writing focuses on Exploring Ideas, Organizing Ideas, Developing Cohesion & Style, Using Correct Form, Developing Writing Skills and Developing Fluency. This is for students in Grade 6 and up.

Summer Camp at Unionville PS

suitable for Grade 1 – 5 students

Academic Mornings 9:00am-12:00pm

Three subjects are offered. Each is taught by an experienced teacher for an hour a day. Program is designed with reference to Ontario and other curriculum.

-English Language 9:00am-10:00am

Reading Comprehension, Vocabulary building, Grammar, Communicative skills

-Creative Writing 10:00am-11:00am

Techniques of writing, Writing Process, Editing Skills, Exploration of various styles and genres

-Math 11:00am-12:00pm

Problem solving techniques, IQ training, Logical thinking

Recreational Afternoons 12:30pm-3:30pm

Enjoy an afternoon of adventure and exciting activities! Through weekly themes and a wide selection of activities, our recreational program encourages students to have super fun while developing good character, teamwork skills and virtues leading to a happy and quality life.

Activities include:

Basketball, Volleyball, Badminton, Soccer, Team Games, Mixed Media Art, Magic Science, Music, Creative Drama, Chess, Treasure Hunt, Balloon Fun, Board Games, Paper Crafts, Cultural Exploration, Sign Language, Bible Stories, Multimedia Presentation, Design & Build, Character Workshops, 3-D Art, Cartoon, Puzzles, Water Play, Field trips.

Agape-Charis Learning Centre In-Person Summer Camp 2022

Date and Location	Time and Grade	Early Bird Discounted Fee*	Regular Fee
Jul 4 to 29 Unionville PS	Gr.1 – Gr.5		
Academic Mornings: 上午學習營 (English Language, Creative Writing, Math)	9 am – 12 pm	\$160 /week for 4 weeks (OR) \$180 /week	\$180 /week for 4 weeks (OR) \$200 /week
Recreational Afternoons: 下午愉快生活營 <ul style="list-style-type: none"> • Fun games • Super Sports • Creative Arts • Magic Science • Character Workshops • Bible Storytelling • Exciting Field Trips • And much more fun!! 	12:30 pm – 3:30 pm	\$110 /week for 4 weeks (OR) \$130 / week + Field Trip/ Guest Speakers/ In-School Presentations Fee: \$30 /week	\$130 /week for 4 weeks (OR) \$150 / week + Field Trip/ Guest Speakers/ In-School Presentations Fee: \$30 /week
Full Day Camp: 全日營	9 am – 3:30 pm	\$220 /week for 4 weeks (OR) \$260 / week plus \$30 /week for field trip	\$260 /week for 4 weeks (OR) \$300 / week plus \$30 /week for field trip
Individual Subjects: <ul style="list-style-type: none"> • English Language • Creative Writing • Math 	Subject Time: 9 am – 10 am 10 am – 11 am 11 am – 12 pm	\$80 /week for 4 weeks (OR) \$90 /week	\$90 /week for 4 weeks (OR) \$100 /week
Before Camp Care	8:30 am – 9 am	\$20 /week	\$20 /week
After Camp Care	3:30 pm – 5 pm	\$50 /week	\$50 /week

***Early Bird Deadline:** Registration must be received before or on **May 15, 2022** to qualify for the Early Bird discount. The Regular Fee applies to all registration after May 15, 2022.



The Afternoon Camp Fee Includes:

- All Art Supplies
- Project Materials
- Gym and Recreational Equipment
- Fun Prizes and Awards!



SUMMER COURSES AT SCHOOL (Unionville PS, 300 Main Street, Unionville)

Level 8 Intensive Math 八年級數學	Jul 4 - 28	9:00 am – 11:00 am	\$470 (19 classes)
English Writing (Grade 6 & Up) 英文寫作	Jul 4 - 28	11:00 am – 12:00 pm	\$400 (19 classes)
Algebra I (Grade 6 & up) 代數初班	Jul 4 - 14	12:30 pm – 2:00 pm	\$300 (9 classes)
Geometry I (Grade 6 & up) 幾何初班	Jul 18 - 28	12:30 pm – 2:00 pm	\$300 (9 classes)
Trigonometry I (Grade 8, Level 9 & up) 三角初班	Jul 4 - 14	2:00 pm – 3:30 pm	\$300 (9 classes)
Algebra II (Grade 8, Level 9 & up) 代數中班	Jul 18 - 28	2:00 pm – 3:30 pm	\$300 (9 classes)

SUMMER COURSES AT OFFICE (40 Vogell Road, Unit 29, Richmond Hill)

Algebra III (Grade 9 or 10) 代數高班	Aug 2 - Aug 12	10:00 am – 11:30 am	\$300 (9 classes)
Trigonometry II 三角高班 (Grade 9 & completed Trigonometry I , Level 10)	Aug 2 - Aug 12	11:30 am – 1:00 pm	\$300 (9 classes)

請家長留意：所繳付的學費是不能轉給其他學生的。退學者可於 2022 年 6 月 15 日前申請退回學費，但須扣除手續費 30 元。2022 年 6 月 15 日後，任何時間所繳付的學費恕不退還。

Fee for Summer Program is non-transferrable. It can be refunded before June 15, 2022 but an administration fee of \$30 will be deducted. After June 15, 2022, fee is non-refundable regardless of registration date.



SUMMER CAMP FOR AGES 6 – 9 (Gr. 1 – 4)

Dates for 2022:

Week 1: July 4 – 8

Week 2: July 11 – 15

Week 3: July 18 – 22

Week 4: July 25 – 29

Full Day: 9:30 am – 3:30 pm

Extended: 7:30 am – 6 pm

Location: Markham Busy Buddies Indoor Playground

114 Anderson Ave., Unit 4,
Markham
(Markham Rd & Bur Oak Ave)

CAMP FEES

***Early Bird Deadline:** Registration must be received before or on **May 15, 2022** to qualify for the Early Bird discount. The Regular Fee applies to all registration after May 15, 2022.

CAMP WEEKLY OPTIONS	EARLY BIRD Weekly Fee	REGULAR Weekly Fee
HALF DAY (9:30 am – 12 pm OR 1 pm – 3:30 pm)	\$ 150 / week	\$ 170 / week
FULL DAY (9:30 am – 3:30 pm)	\$260 /week	\$300 /week
FULL DAY DISCOUNT: Register for 4 Weeks	\$220 /week	\$260 / week
ONE HOUR EXCLUSIVE PLAYGROUND DROP-IN (4 pm – 5 pm)	\$60 /week	\$70 /week

Fee for Summer Programme is non-transferrable. It can be refunded before June 15, 2022 but an administration fee of \$30 will be deducted. After June 15, 2022, fee is non-refundable regardless of registration date.

CAMP DESCRIPTION

Children will explore English and Math through a variety of hands-on activities to foster problem solving skills and language enrichment for primary students. Designed with reference to Ontario and other curriculum, our programme is delivered with excellence by our experienced teachers and camp counsellors.

Small Groups: Children will be divided into groups based on their abilities to best enrich their levels of learning.

EXTENDED OPTIONS	ADDITIONAL WEEKLY FEES
Before Care: (8:30 am – 9:30 am)	\$20
Early Start Before Care: (7:30 am – 9:30 am)	\$40
After Care: (3:30 pm – 5:00 pm)	\$25
Extended After Care: (3:30 pm – 6:00 pm)	\$40
Hot Lunch Program	\$30

Gr. 1 – 4	
English	Explore reading comprehension, writing skills, simplified classics appreciation and grammar
Math	Develop techniques in problem solving, IQ training, logical thinking

Other Activities – Art, crafts, music, drama, dance, outdoor games, science, stories, character building activities and Bible storytelling offer a fun and comprehensive programme for youngsters to develop fine motor skills, social skills and virtues of “Respect and Responsibility”

Facility – This unique programme takes place at Markham Indoor Playground, where children may develop gross motor skills as they move through the play structure. Children will enjoy the variety of activities offered by this camp.